
Styrelsemöte i NnBIK 

Den 20120314 

 

1. Ordf. Lotta hälsade oss välkomna till telefonmötet och öppnade därmed mötet. 

 

2. Inför Årsmötet. Vi har inte så många plaketter kvar till prisutdelningen, men vi delar 

ut dem vi har kvar. Diplom delas ut till våra hundar vid större tävlingar, som ex. 

klubbmästerskap, Harkampen och Norrlandsmästerskapet. 

Motionerna som inkommit ska diskuteras vid årsmötet, RAS-Handlingsplan ska tas 

upp vid årsmötet, repr. till BF beslutas på årsmötet samt beslut om förslag på nya 

championatbestämmelser och Allround-SM. När det gäller RAS-Handlingsplanen 

verkar utkastet inte vara färdigformulerat. Lotta kontaktar Ingemar Zentio kring 

detta. 

3. Budgetförslaget inför årsmötet. Lotta gick igenom förslaget och styrelsen godkände 

detta inför årsmötet. 

Vid pennan   

 

Björn Norlin   Lotta Magnusson 

Björn Norlin                                                                          Lotta Magnusson, ordf. 


